
UCHWAŁA NR 121/XXIII/2020
RADY GMINY DUBIECKO

z dnia 25 marca 2020 r.

w sprawie wystąienia z wnioskiem o nadanie statusu miasta miejscowości Dubiecko

Na podstawie art. 4 ust. 2 oraz art. 4b ust. 1 pkt 1 i ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 
(t.j. Dz. U. z 2019 r. poz. 506 z późn. zm.) oraz § 1 ust. 1 Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 9 sierpnia 2001 r. 
w sprawie trybu postępowania przy składaniu wniosków dotyczących tworzenia, łączenia, dzielenia, znoszenia 
i ustalania granic gmin, nadawania gminie lub miejscowości statusu miasta, ustalania i zmiany nazw gmin i siedzib 
ich władz oraz dokumentów wymaganych w tych sprawach (t.j. Dz. U. z 2014 r. poz. 310) po przeprowadzeniu 
konsultacji społecznych, Rada Gminy Dubiecko uchwala co następuje:

§ 1. Mając na uwadze wyniki konsultacji z mieszkańcami gminy, Rada Gminy pozytywnie opiniuje starania 
w sprawie nadania statusu miasta miejscowości Dubiecko.

§ 2. 1. Postanawia się wystąpić do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji, za pośrednictwem 
Wojewody Podkarpackiego z wnioskiem o nadanie statusu miasta miejscowości Dubiecko,

2. Treść wniosku wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do niniejszej uchwały.

§ 3. Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Dubiecko.

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

 

 Przewodniczący Rady Gminy

mgr Jerzy Brożyna
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Przewodniczący Rady Gminy

mgr Jerzy Brożyna

Uzasadnienie

W lutym Rada Gminy swoją uchwałą wyraziła wolę podjęcia starań mających na celu przywrócenie
miejscowości Dubiecko statusu miasta.

W tym też miesiącu podjęta uchwałę w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych w Gminie
Dubiecko, ażeby poznać opinie mieszkańców, co do nadania praw miejskich dla miejscowości Dubiecko.
Z przeprowadzonych konsultacji wynika, że mieszkańcy popierają wniosek o nadanie praw miejskich (statusu
miasta) dla Dubiecka, tym bardziej .że przez ponad 500 lat (od 1407 r. do 1934 r.) Dubiecko posiadało taki
status.

Równocześnie służby Urzędu Gminy przygotowywały stosowny wniosek, który z dokumentacją ustaloną
przepisami będzie za pośrednictwem Wojewody Podkarpackiego przekazany do Ministra Spraw Wewnętrznych
i Administracji w Warszawie.

Wobec powyższego podjęcie uchwały jest zasadne.
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